

(English below)



EUROPA-UNIVERSITÄT
VIADRINA
FRANKFURT (ODER)



Ukrainisch Online-Einführungskurs für Anfänger und Anfängerinnen im März 2026 (auf der Zoom-Plattform)

Das Lektorat Ukrainisch am Sprachzentrum der Viadrina lädt zu einem Einführungskurs in die ukrainische Sprache ein. Dieser Kurs richtet sich an alle, die sich mit den Grundlagen der ukrainischen Sprache vertraut machen, den Grundwortschatz erlernen und einfache Dialoge für die tägliche Kommunikation konstruieren möchten. Für diejenigen, die das kyrillische Alphabet nicht beherrschen, werden alle Materialien mit einer Transkription versehen.

Literatura:

Natalia Börner, Ulrike Grube. Ukrainisch, Wort für Wort. 2012; Lina Klymenko, Jan Kurzidim. Ukrainisch für Anfänger und Anfängerinnen, 2012; Jicki. Sprachduschen: <https://www.jicki.de/ukrainisch-lernen/>

Termine: jeweils 18-00-19.30

Mo, 2.03

Mi, 4.03

Mo, 9.03

Mi, 11.03

Mo, 16.03

Mi, 18.03

Mo, 23.03

Mi, 25.03

Anmeldung: lazarenko@europa-uni.de

Ukrainian online introductory course for beginners in March 2026 (via Zoom platform)

The Ukrainian department at the Viadrina Language Center invites you to an introductory course in the Ukrainian language. This course is aimed at anyone who would like to familiarize themselves with the basics of the Ukrainian language, learn basic vocabulary, and construct simple dialogues for everyday communication. For those who are not familiar with the Cyrillic alphabet, all materials will be provided with a transcription.

Literature:

Natalia Börner, Ulrike Grube. Ukrainian, Word for Word. 2012; Lina Klymenko, Jan Kurzidim. Ukrainian for Beginners, 2012; Jicki. Language showers: <https://www.jicki.de/ukrainisch-lernen/>

Dates: each from 6:00 p.m. to 7:30 p.m.

Mon, March 2

Wed, March 4

Mon, March 9

Wed, March 11

Mon, March 16

Wed, March 18

Mon, March 23

Wed, March 25

Registration: lazarenko@europa-uni.de